

No. 38546

March 12, 2020

Le 12 mars 2020

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

C.P.

C.P.

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the motion for leave to intervene in the leave application filed by Justice for Children and Youth is granted. The motion for leave to intervene in the leave application filed by Justice for Children and Youth is dismissed, without prejudice to its right to bring a motion for leave to intervene in the appeal. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C65441, 2019 ONCA 85, dated February 8, 2019, is granted.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la requête pour permission d'intervenir dans la demande d'autorisation d'appel déposée par Justice for Children and Youth est accueillie. La requête pour permission d'intervenir dans la demande d'autorisation d'appel déposée par Justice for Children and Youth est rejetée, sans préjudice à son droit de présenter une demande pour permission d'intervenir dans l'appel. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C65441, 2019 ONCA 85, daté du 8 février 2019, est accueillie.

C.J.C.  
J.C.C.